
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

VEILIGHEID OVONDE 
 

 
 
Geacht College, 

Op maandag 8 mei jl. heeft er wederom een ongeluk plaatsgevonden op de ovonde, afslag 

Martinilaan. Ditmaal werd een jongen geschept door een afslaande auto met aanhanger. Hij is 

daardoor buiten bewustzijn geraakt en kwam er uiteindelijk met vele kneuzingen en een lichte 

hersenschudding nog relatief goed vanaf. 

VVD Vught maakt zich zorgen over de verkeersveiligheid op de ovonde. Met name de vele fietsers 

blijken een kwetsbare groep.  

Vragen aan het College: 

1. Is het College op de hoogte van het ongeval van afgelopen maandag? 

2. Kan het College aangeven hoeveel ongevallen er inmiddels op de ovonde hebben 

plaatsgevonden? 

3. Kan het College aangeven hoeveel klachten er inmiddels zijn ontvangen over de (inrichting 

van de) ovonde? 

4. Is het College van mening dat de situatie op de ovonde veiliger gemaakt dient te worden? 

5. Zo ja, is het College bereid de gemeenteraad hierover te informeren en, indien nodig, om 

extra middelen te vragen? 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie VVD Vught 

Nathalie Pullens 

 

http://www.vught.vvd.nl/

